
Zápis č. 5/21
ze schůze Výkonného výboru České asociace bandy z. s.

konané dne 2. 11. 2021 od 20:30

Přítomni: Tomáš Benák, Jan Petr, David Benech, Lukáš Turza a Miroslav Samec
(generální sekretář)

Přítomni:
4 členů (80%), schůze usnášeníschopná, ke schválení návrhu potřeba minimálně 3
hlasy

Schůze probíhala formou videokonference.

Výkonný výbor projednal následující body:
(pro - proti)

Schůze zahájena v 20:30.

1. Volba zapisovatele, návrh Tomáš Benák
SCHVÁLENO (4-0)

2. Volba ověřovatele zápisu, návrh Lukáš Turza
SCHVÁLENO (4-0)

3. Evropský pohár
Čeká se na vyjádření FIB. Komunikace hráčům: na Slovensko se nejede.

4. Víkendový kemp a tréninky
Úkol pro GS: poptat termíny ubytování v Nymburce a Neratovicích.
Tréninky se budou odvíjet od termínu kempu. Do konce roku může, ale nemusí být
led. Od ledna už, začít chodit na led pravidelně s tím, že se to bude zhušťovat k
blížícímu se MS.

5. Podpora hráčů reprezentace v zahraničí (Michal Knápek, René Skala), rozepsat
Úkol pro GS: Zjistit jestli by šlo uhradit pobyt v lednu z dotací.
Tuto sezónu podpoříme hráče pouze materiálně (nože, hokejky, …). Od příští sezóny
se s podporou bude počítat v žádosti o dotace (rozvoj repre, stáže, atd.).
SCHVÁLENO (4-0)

6. Diskuze
Úkol pro JP: dopracovat a přeložit do AJ pravidla Short bandy



Schůze byla zakončena v 22:00.

________________ _______________
Za správnost zápisu zapisovatel

Lukáš Turza Tomáš Benák

V Praze dne 4. 11. 2021.


